

7天6晚 高雄/南投/台中/新北/台北+阿里山

Flight: Batik Airline (Subject to change)

KUL/KHH 0255/0725 OD890
TPE/KUL 1420/1910 OD881

Tour Fare:

Tour Package Detail:

- ~ 旅游保险 (含 Covid 保险)
- ~ 全程当地 3+4 ★ 酒店
- ~ 升级 1 晚温泉酒店
- ~ 全程不走回头路, 早去晚回
- ~ 十分车站赠送天灯 4 人 1 盏
- ~ 安排阿里山小火车体验
- ~ 日月潭包船游湖

美食安排 Local Meals:

1. 客家料理
2. 高山原住民特色餐
3. 瓮仔鸡料理
4. 丸林卤肉饭台式料理
5. 金品小笼包

购物站 Shopping Arrangement:

茶园, 原住民山产中心, 天禄艺术中心, 珍珠展示馆

注意事项:

1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用.
2. 行程所列景点, 餐食, 酒店住宿, 20kg 托运行李, 来回机票及机场税, 机上用餐.
3. 若中英文行程版本出现不一致, 将以中文版本为依据.
4. 行程次序变动, 以当地旅行社安排为准

阿里山国家公园 (含小火车)



日月潭国家风景区



D1 吉隆坡 / 高雄 0255/0725 (MOB/L/X) 酒店 3 ★: 鸟巢顶级商旅七贤馆或同级

佛光山 是世界上最大的佛教寺院之一, 它由星云大师于 1967 年创建的佛光山拥有庞大的寺庙, 神殿, 宝塔和花园群, 主要的大殿内供奉着巨大的佛像, 寺院以其致力于佛教教义, 教育和文化交流而闻名.

客家民俗村 展示了客家文化的丰富内涵, 也是品尝地道客家美食的好地方.

驳二艺术特区 也是台湾最大的露天涂鸦聚落之一, 这个特区位于鹅銮鼻旁, 是一个充满创意和艺术氛围的地方.

六合夜市 是高雄的一处知名夜市, 也是最具代表性的夜市之一, 吸引了大量的当地居民和游客前来购物和品尝美食.

D2 高雄 (2H) 嘉義 (B/L/X) 酒店 3 ★: 嘉義德尔芙快捷酒店或同级

天长地久桥 是一座具有浪漫意义的景点, 是取自中国传统的婚姻祝福语“天长地久”, 象征着长久和永恒的爱情.

龙隐寺 寺庙宏伟壮观, 建筑风格典雅, 融合了中国传统的寺庙建筑特色, 寺内有多座殿堂和周围环境幽静优美, 供奉着佛祖和其他佛教神明的塑像和神龛, 寺内的香火旺盛, 经常有信徒前来祈福和朝拜.

阿里山国家公园 (含小火车) 是台湾最具代表性的自然保护区和旅游胜地之一, 公园内的山峰海拔高度悬殊, 最高峰为阿里山主峰, 海拔约为 2663 米. (特别游览姐妹潭, 木兰园, 受镇宫, 香林神木, 神木车站)

桧意森林村 也是一个结合自然, 生态, 文化的休闲度假村, 村内有大量的檜木林, 植被茂密, 有着丰富的生态资源.

文化夜市 是当地居民和游客们喜爱的购物和美食场所, 夜市以其丰富的小吃和特色商品而闻名.

D3 嘉義 (2H) 南投 (1H) 台中 (B/L/X) 酒店 4 ★: 台中文华道会馆或同级

日月潭风景区 (含船游湖) 这个风景区以其壮丽的湖光山色, 丰富的自然资源和悠久的历史而闻名于世.

文武庙 供奉着关羽和关平, 文武庙建筑古朴典雅, 是该地区重要的宗教场所之一, 对于弘扬传统文化, 维护社会和谐具有重要的意义.

高美湿地 这片湿地生态环境丰富多样, 包括沼泽, 湖泊, 和稻田等多种生态系统, 是许多珍稀鸟类和动植物的栖息地.

台中国家歌剧院 该剧院于 1987 年正式落成, 该剧院以其先进的设施, 优质的演出和多样化的节目而闻名.

逢甲夜市 拥有各种各样的摊位和小吃店, 提供了丰富多样的美食选择, 包括传统台湾小吃, 创意美食和国际美食等.

D4 台中 (2.5H) 新北 (B/L/X) 酒店 4 ★: 新北矜谷温泉会馆或同级

中社花海 以其绚丽多彩的花海景观而闻名, 这片花海不仅有各种鲜花点缀, 让人仿佛置身于童话世界.

忠烈祠 用以纪念牺牲于战争中的各个历史时期的烈士, 这个宏伟的建筑坐落在青山风景区内, 整体设计庄严肃穆.

四四南村 建筑风格保留了传统的台湾客家民居风格, 村内还保留了许多古老的街巷和街坊, 给人一种穿越时光的感觉.

台北 101 大楼 (不含登顶) 曾经是世界上最高的建筑, 这座摩天大楼以其独特的设计, 壮观的高度和丰富的功能而闻名于世.

饶河夜市 是台北市的一个热闹, 多姿多彩的地方, 吸引着许多游客前来品尝美食, 购物和体验台湾的文化和夜生活.

D5 新北 (2H) 台北 (B/X/D) 酒店 4 ★: 台北云富大饭店或同级

十分车站 (赠送天灯 4 人 1 盏) 不仅是台湾铁路交通的重要节点, 也是一个具有历史和文化意义的旅游景点.

九份老街 曾是一个繁荣的金矿小镇, 因矿工们常在此地集结, 买食品用品为“九份”之名, 直到 20 世纪末期成为了一处备受游客喜爱的观光景点.

西门町商圈 以其丰富多彩的购物, 美食, 文化和娱乐设施吸引着大量的游客前来参观和体验, 是台北市不可错过的旅游景点之一.

D6 台北 (B/X/X) 酒店 4 ★: 台北云富大饭店或同级

全日自由活动 (不含用车, 正餐, 导游)

D7 台北 / 吉隆坡 1420/2115 (B/MOB)

早上自由活动, 前往台北机场飞往吉隆坡. 结束愉快旅程.

7D6N Kaohsiung/Nantou/Taichung/Xinbei/Taipei + AliShan

Day 1 Kul / Kaohsiung 0255/0725 (MOB/L/X) Hotel 3★: Bird's Nest Top Business Qixian Hotel or Similar

Fo Guang Shan is the world's largest Buddhist monasteries, the comprises temples and pagodas, with the main housing colossal Buddha statue.
The Hakka Folk Village showcases the rich heritage of Hakka culture and serves as an excellent place to savor authentic Hakka cuisine.
Pier-2 Art Center is one of Taiwan's largest outdoor graffiti communities, it's a creative hub brimming with artistry and innovative spirit.
Liuhe Night Market is a renowned night market in Kaohsiung. It offering shopping opportunities and a variety of delectable delicacies.

Day 2 Kaohsiung (2H) Jiayi (B/L/X) Hotel 3★: Jiayi de rêve Express Hotel or Similar

The Eternal Love Bridge is a romantic spot, symbolizing everlasting love with its name derived from the traditional Chinese marriage blessing.
Longyin Temple is a magnificent and elegant temple, blending traditional Chinese architectural features. The temple is adorned with statues of Buddha and other Buddhist deities, attracting devout worshippers who come to pray and pay their respects.
Alishan National Scenic Area, including a ride on the Alishan Forest Railway, is one of Taiwan's most iconic natural conservation areas and tourist destinations. With peaks of varying altitudes, including the highest peak, Alishan Main Peak, at approximately 2663 meters, the park features attractions like **Sisters Pond, Mulan Garden, Shouzen Temple, Xianglin Sacred Tree, and Shenmu Railway Station**.
Hinoki Forest Village is a leisure resort that featuring vast areas of cypress forests with lush vegetation and rich ecological resources.
Culture Night Market is a beloved shopping and food destination for locals and tourists alike, its diverse array of snacks and specialty goods.

Day 3 Jiayi (2H) Nantou (1H) Taichung (B/L/X) Hotel 4★: Taichung In One City Inn or Similar

Sun Moon Lake National Scenic Area (including a lake cruise) is renowned for its magnificent lake and mountain scenery.
The Wenwu Temple dedicated to Guan Yu and Guan Ping, features elegant and classical architecture and is one of the region's important religious sites, serving a significant role in promoting traditional culture and maintaining social harmony.
Gaomei Wetland boasts diverse ecological environments, serving as a habitat for numerous rare bird species and flora and fauna.
The National Taichung Theater completed in 1987, is celebrated for its state-of-the-art facilities, high-quality and diverse programs.
Fengjia Night Market providing an array of food choices ranging to traditional Taiwanese snacks to innovative cuisine & international delicacies.

Day 4 Taichung (2.5H) Xinbei (B/L/X) Hotel 4★: Silicon Valley Hot Spring Resort or Similar

The Zhongshe Flower Market is renowned vibrant flower fields, creating a fairy-tale-like atmosphere with flowers adorning the landscape.
The Martyrs' Shrine is dedicated to commemorating the martyrs who sacrificed their lives in various historical periods of war. Situated within the Qing Shan Scenic Area, this magnificent structure exudes solemnity and dignity in its overall design.
Sisi Nan Village preserves the traditional architectural style of Taiwanese Hakka houses, it is offering visitors a sense of stepping back in time.
Taipei 101 Tower (excluding observatory) was once the tallest building in the world. Renowned for its unique design, towering height, and diverse functions, this skyscraper is a symbol of Taipei's modernity and innovation.
The Raohe Night Market is a bustling and colorful destination in Taipei, attracting many visitors to indulge in delicious food, shopping, and experiencing Taiwan's culture and nightlife.

Day 5 Xinbei (2H) Taipei (B/X/D) Hotel 4★: Taipei Yun Fu Hotel or Similar

The Shifen Railway Station (includes a complimentary sky lantern for 4 people) is not only an important hub in Taiwan's railway transportation network but also a tourist attraction with significant historical and cultural significance.
Jiufen Old Street was once a bustling gold mining town, where miners would gather to purchase provisions, it transformed into a beloved tourist destination, attracting visitors from far and wide.
Ximending Shopping District entices many visitors with its vibrant array of shopping and dining options, making it must-visit tourist spots.

Day 6 Taipei (B/X/X) Hotel 4★: Taipei Yun Fu Hotel or Similar

Free time in the city center (Excludes Transport, Meals, and Tour Guide).

Day 7 Taipei / Kul 1420/2115 (B/MOB)

Free time in the city center, heading to Taipei Airport, flight to Kuala Lumpur, End the journey.

Notes:

1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary.
2. Tour Package includes listed attractions, meals, accommodation, 20kg checked baggage, Air Ticket, airport taxes, and Meal in board.
3. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.
4. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency.